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MINNESANTECKNING  

UNGDOMSLEDARE 

Avstämningsmöte 

 DATUM 

2018-01-24 

UPPRÄTTAD AV 

Lars-Erik Eriksson 

MEDVERKANDE 

Lars-Erik Eriksson 

Mattias Björck 

Andreas Aronsson 

Marcus Staaf 

Malin Larsson 

Fredrik Mårtensson 

Linus Moberg 

Pia Lodin 

Jonas Hallgren 

Tomas Lodin 

 

 

Delges: Samtliga enligt ovan samt, Jenny Grönberg, Håkan Palm, Simon Nordlöf, Henrik 

Nordling, Tina Vainio, Jonas Staaf, Styrelsen, Ellen Persson, Göran Åhlund 

Mö te ungdömsledare 
Mötet 

Avstämningsmöte för att gå igenom träningsgrupperna och diskutera läget, planera för slutet på 

säsongen med diverse aktiviteter. 

Incheckning 

Kort dragning laget runt, erfarenheter från senaste sammandraget i Umeå som gav lite bitter 

eftersmak med tanke på arrangemang och logistik, inte bara utifrån olyckan med bussbrand. 

Väl värt att bära med sig inför kommande säsonger. 

Sammandrag 

Sedan länge har vi planerat för ett andra sammandrag den 25 februari i Söråker. Efter 

avstämning i mötet beslutades att vi kör på det datumen men att vi måste hjälpas åt mer med 

planeringen och arbetet inför sammandraget. Lars-Erik tar på sig att gå ut med inbjudan och 

samla in anmälningar. Arbetsgrupp kommer att sammankallas bland lagens ledare, en per 

träningsgrupp samt frivilliga. 

Länk till förbundets planering för sammandrag: 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1HxsvzgJ84dW1bq_Jbj3Wk9HeipNnpvQOzegJn01oO

3g/edit#gid=0 

Material 

Har inte fungerat på bästa sätt under säsongen med tanke på de yngsta och ha ett basutbud 

klart hemma på IP som vi haft över åren. Vi behöver se över arbetssätten och tänka nytt för att 

det ska fungera bättre. För nya spelare ska det vara så enkelt som möjligt för att få så liten 

tröskel in som möjligt i första steget. 

• Kan vi få ett extra besök under säsongen från Sportbutiken, Edsbyn? 

• Kan vi ha ett lagkonto på Sportbutiken med ett basutbud för beställning? 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1HxsvzgJ84dW1bq_Jbj3Wk9HeipNnpvQOzegJn01oO3g/edit#gid=0
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1HxsvzgJ84dW1bq_Jbj3Wk9HeipNnpvQOzegJn01oO3g/edit#gid=0
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• Direktbeställningar mot Kosa måste fungera bättre men hur? Ekonomiskt det bästa utan 

mellanled men administrationen kring detta måste fungera. 

• Prislista för Kosakatalogen saknas 

• Anordna materialdag med bytesmarknad i början på varje säsong? 

Materialansvarig i föreningen som hanterar alla beställningar och praktiskt kan samordna 

beställningar, tryck, betalningar och frågor saknas. En styrelsefråga som Lars-Erik får driva. 

Krisberedskap 

Efter bussbranden på väg till sammandraget i Umeå uppstår en del följdfrågor som ska 

hanteras inom föreningen som helhet. Rutinerna kring krisberedskap behöver ses över och 

kommuniceras inom alla träningsgrupper. Samtliga ledare bör ha en information, utbildning 

kring detta för att säkerställa hur vi ska göra i dessa situationer. 

Vad blir konsekvenserna för vårt avtal med Byberg och Nordin som använt sig av en buss med 

säkerhetsfarliga elinstallationer? Konsekvenserna hade kunnat bli mycket värre eftersom vi fick 

evakuera samtliga barn på E4 i enkelfil med snövallar. Hur drivs detta mot bussbolaget? Vad 

har bussbolaget för ansvar avseende evakuering, rutiner kring nödläge. 

Frågan överlämnas till styrelsen genom Lars-Erik, följs upp, ska finnas med i 

verksamhetsbeskrivningen för föreningen (kanske redan finns i någon form någonstans?). 

Röda tråden 

Vi har testat med att stötta och komplettera grundbemanningen på seniormatcherna (herr och 

dam) med varierande resultat. Det som vi kan konstatera är att ju fler vi är på matcherna så kan 

vi sälja mer och dra in mer pengar till föreningen och förhoppningsvis även engagera och 

motivera ungdomarna att medverka i föreningsarbetet, delta med seniorlagen under matchdag. 

Vi fortsätter med resten av säsongen och Lars-Erik återkommer med nytt schema eftersom flera 

matcher är ändrade. 

Inför kommande säsong är förslaget att respektive hemmamatch schemaläggs med 

ansvarsområden för att det ska fungera bättre.  

Viktigt att poängtera för alla ledare, spelare, föräldrar, medlemmar är att syftet inte är att vi ska 

ta över seniorlagens ansvar för försäljning, kafeteria etc. Vi gör det för att få in mer pengar till 

föreningen, utveckla föreningen och skapa en röd tråd mellan senior och ungdomsverksamhet. 

Kommande möten och planering 

Ledarmöte 

Lars-Erik återkommer med datum om nästa ledarmöte innan vi går in i avslut närmare 

sportlovet. 
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Föräldramöten 

Diskussion kring hur vi genomför föräldramöten innan avslut, i stormöte, per träningsgrupp eller 

på annat sätt. Lars-Erik vill gärna få till att tränare, spelare från herr och dam samt styrelsen kan 

medverka på föräldramöten för att belysa hela verksamheten i föreningen, viktig punkt!!  

Lars-Erik kan hjälpa till men alla ledare måste tänka till hur vi gör det här på bästa sätt. 

Avslutningsmöte ledare, föreningen 

Efter sportlovet ska vi boka in ett datum för alla ledare då vi städar undan allt, inventerar, bär 

undan material, äter något tillsammans och jobbar fram vad som gått bra under säsongen och 

vad som kan förbättras. 

Föreningens verksamhet – årshjulet 

Lars-Erik delade ut och informerade kort om erfarenheterna från årets arrangemang och om 

vikten av att vi får ut budskapet om föreningens verksamhet till alla medlemmar och berörda. 

Utvecklingen har stannat av eftersom vi är mitt i säsongen och kärnverksamheten tar all tid. 

Hoppas på att kunna få fram ett tillräckligt bra material inför kommande ledarmöte, 

föräldramöten och avslutning. 

Lars-Erik har testat med att få igång en ledarsida på föreningens portal men tyvärr så fungerar 

det inte och undertecknad har inte haft tid att djuploda i varför det inte fungerar. Återstår att 

göra! 
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Figur 1: Reviderat årshjul, återstår att få till i praktiken 

Kvarstående punkter efter mötet 

• Flickbandyns dag återstår att planera. Ett initiativ för att lyfta fram flickbandyn som 

genomförs över hela Sverige genom diverse initiativ från förbundet och där även vi ska 

synas. 

• Sportlovsaktiviteter? Kommer vi att ha is längre i år?  

 

 

Vid pennan 

Lars-Erik 
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Lögglista 
 
De punkter som grönmarkerades som klara vid föregående möte har strukits i nedanstående 
lista. 
 

Mötes 

datum 

Nr Beskrivning Ansvar Datum klart 

status 

170627 3 

Löpande information från styrelsen till 

ungdomsledare 

22/8 – Kvarstående 

20/11 – Formerna osäkra 

24/1 – Återkoppling saknas 

Styrelsen  

170627 6 

Ungdomsansvarig 

22/8 – Kvarstående 

20/11 – Förslag lämnas till styrelsen 

24/1 – Beslutat? 

Styrelsen  

170627 10 

Arrangera bandyskola under höstlovet för  de 

närmaste föreningarna 

22/8 – Inget genomfört 

20/11 – Ej genomfört, arrangemang att planera för 

kommande säsong. 

24/1 – Ska bevakas till kommande säsong 

Ungdomsledare Hösten 2018 

 

170822 17 

Stämma av med Ellen om interna utbildningar för 

tränare. 

24/1 – Ta upp igen för åtgärd 

 

 

Lars-Erik 

 

 

171120 24 

Beställningslista för standardartiklar ut till lagen för 

beställning genom föreningen. 

24/1 – Fortfarande inte fungerande, 

materialfunktionen måste till. 

Lars-Erik 

 

Styrelsen
 

Funktionen 

saknas. 

171120 25 

Beställning av träningströjor, damasker som vi 

normalt ser till att hantera inom föreningen. 

24/1 – Fortfarande inte fungerande, 

materialfunktionen måste till. 

Anders   
Göran 
 
Styrelsen 
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171120 26 

Uppdaterad prislista för material ska finnas på 

dörren till fikaförrådet och köket. 

24/1 – Behöver göras 

Anders?
 

 

171120 27 

Vidareutveckla årshjulet, ledarpärmen och 

styrdokumentet för ledarna till någon form av 

”verksamhetshandbok”. 

24/1 – Kvarstående, fortsatt arbete under våren 

och sommaren. I detta ingår hemsidan med 

”ledarplattform”. 

Lars-Erik   
Hösten 2018 

171120 29 

Ledarna föreslår Lars-Erik som ungdomsansvarig 

för beslut till styrelsen. 

24/1 – Kvarstår, beslut. 

Anders  
 

 

 

180124 30 

Planera för kommande sammandrag den 25 

februari med arbetsgrupp. Domare, mat, skolan, 

inbjudan, spelschema, arbetsschema etc. 

Lars-Erik  

180124 31 

Krisberedskapsrutiner, dokumentation, information 

och utbildning utifrån bussbranden vid resa mot 

Umeå. 

Styrelsen  

180124 32 
Återkoppling kring olyckan vid bussresan till Umeå, 

vad händer med det? 
Styrelsen  

180124 33 
Röda tråden – fortsätta under resten av säsongen. 

Lägga ut planering som grund. 
Lars-Erik  

180124 34 

Föräldramöten, VIKTIGT!! 

Samordnas mellan ledare och Lars-Erik, seniorlag 

och styrelse. 

Samtliga  

180124 35 
Avslutningsmöte för alla ledare i föreningen 

- Material, städning, inventering, mat och möte 
Styrelsen  

180124 36 
Flickbandyns dag – boka och planera 

En punkt vi inte hann med. 
Lars-Erik  

180124 37 
Sportlovsaktiviteter ?? Kan vi ordna något?? 

En punkt vi inte hann att diskutera. 
Lars-Erik  

180124 38 

Röda tråden inför kommande säsong 

Stående punkt på alla kommande möten och vid 

behov boka specifikt möte kring detta. 

Ledare  

 


